
PROTOKOLL NR 3 2024 
Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2024-03-04 

Närvarande: Lars-Erik Larsson, Rolf Magnusson, Åke Algotsson, Karl-Erik Lindkvist, Lena Keränen, 
Lars Andersson, Siv-Britt Andersson, Bengt-Åke Bengtsson, Anne-Marie Lindkvist 
Jörgen Davidsson, Lena Ek, Inger Brorsson 
Frånvarande: - 
 
§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes. 

§3.  Till justerare och rösträknare valdes Jörgen Davidsson 

§4.  Föregående styrelseprotokoll godkändes. 
 
§5.  Ekonomi  
För år 2023 blev överskottet 80 416,65 kr mot beräknade 18 895 kr 
Budgeten för 2024 fastställdes och beräknas ge ett plusresultat på 9 860 kr. 
Revisionsberättelsen blev klar 1 mars 2024. Tillstyrker att resultatet disponeras enligt styrelsens 
förslag. Balans och Resultatrapport fastställdes och styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret. 

§6. 3 nya medlemmar, Anders Söderborg, Anette Karlsson, Elsa Kvibro 

 
§7.  Hemsidan:  
Uppdaterad med inlagda årsmöteshandlingar. 
Harald: 
Inget nytt, arbete med förbättringar pågår. 
 
§8.  Post och skrivelser.  
Rolf skriver redovisningsrapporter till Sparbanksstiftelsen och Borås Kommun angående bidragen 
som erhållits för inköp av TV, diskmaskin samt curlingmattor med stenar. 
 
§9.  Aktiviteter  
Arbetet med höstens aktiviteter startas inom kort. 

§9a. Studier info  
Bengt-Åke meddelade att det nu är 110 medlemmar i Facebookgruppen. 
Info att kören har återupptaget sin verksamhet ska meddelas i Facebook. 
Nytt är att det på lördagar är en träff i lokalen för V75-spel. Info om detta ska läggas ut på 
Facebookgruppen. 
Rolf kontaktar Riks angående förslaget att PRO Viskafors ska byta namn till PRO Viskaforsbygden. 
 
 
§10. Information från PRO riks/distrikt  
Inför distriktets årsmöte har verksamhetsberättelse och balansrapport skickats ut. 
Rolf visade att fondredovisningar är felaktiga (balansräkningspost konto 1311, -200 000 kr, 
ränteintäkter skattepliktigt konto 8311, 23 189,48 kr) och skickar frågor om detta till distriktet.   



 
§11. Lokaler  
Den icke önskade lukten kommer och går. Arbete med problemet pågår. Kontaktperson Fredrik 
Gustavsson Borås kommun. (punkten kvarstår tills vidare) 
Skötselanvisningar för den nya diskmaskinen finns nu uppsatt i köket. 

§12. Övrigt  
Den nya styrelsen för 2024 ska bestämma om fondens ”överskott”, den del som vid årsskiftet 
överskred 100 000 kr ska tas ut eller kvarstå. 
De nya stenarna för mattcurling är inte bra (har platt glidyta) Representant från säljaren kommer till 
PRO för att diskutera detta. 
Arbete inför årsmötet 2024: 
Verksamhetsberättelse och övriga dokument presenterades på mötet och allt ska nu vara klart för 
årsmötet. 
Inga motioner är inlämnade. 
 
§13. Mötet avslutades. 
 
Kommande möten. 
Styrelsemöte kl. 10.00  8/4 6/5 3/6 19/8 
Medlemsmöten kl. 15.00  18/4 
Årsmöte kl. 15.00  21/3 
 

_______________________ ________________________ ________________________ 
ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Jörgen Davidsson 


